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Zápisnica zo 41. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 3.5.2022 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Michal Antal  

  2. Ing. Tibor Bábi 

  3. Ing. Zsigmond Fülöp 

  4. Andrea Jókai 

  5. František Szalay 

  

Ospravedlnení: Zsolt Bóna, Tomáš Miklós, Róbert Nagy, Mgr. Kornélia Szalaiová 

 

Program 41. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

5. Prolongácia kontokorentného úveru 

6. Prijatie bankovej záruky na výstavbu 10 bj. 

7. Žiadosti  

8. Iné  

9. Diskusia 

10. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Štyridsiate prvé zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla starostka 

obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ je 

uznášaniaschopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 



Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Andrea Jókai, František Szalay 

 

HLASOVANIE:            

 

- za:  (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp) 

- zdržal sa: 2  (Andrea Jókai, František Szalay) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Program bol rozšírený 

o 2 body – Určenie platu starostu a hlavného kontrolóra pre Obec Moča, Vzdanie funkcie 

poslanca OZ Róberta Nagya. Poslanci OZ jednohlasne schválili rozšírený program. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starostka oboznámila OZ o kontrole plnenia uznesení za uplynulé obdobie: 

 

 Júlia Tonková – ukončenie nájomnej zmluvy je podpísané 

 Valer Kovács – A-Z GASTRO TEAM – nájomná zmluva je podpísaná 

 Vyhlásenie volieb HK - výber bude 17.5.2022, zatiaľ nebola doručená žiadna žiadosť, 

HK bude volené OZ 

 

+ I. bod: Určenie platu starostu a hlavného kontrolóra pre Obec Moča 

 

Návrh platu starostu predkladal zástupca starostu Ing. Tibor Bábi. 

 Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predmetu návrhu určuje plat starostu obce Moča 

v roku 2022 v rozsahu plného úväzku mesačne vo výške 3198,- € v súlade so zákonom 

NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 

primátorov miest v znení neskorších predpisov s platnosťou od 01.01.2022. 

 



Výpočet mesačného platu starostu obce: 

mesačný plat starostu sa vypočíta nasledovne: 

1211,00 € x 2,20  

priemerná mesačná mzda zamestnanca 

v nár. hospodárstve za predchádzajúci rok koeficient zvýšenie 

1211,00 € x 2,20 = 2664,20 € 

zvýšenie o 20 % = 532,84 € 

3197,04 € 

Plat mesačne 3198,00 € 

Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. 

(Poznámka: Plat mesačne v roku 2021 = 2992  €) 

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

 Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predmetu návrhu určuje plat hlavného kontrolóra  

obce Moča v roku 2022 v rozsahu 25% úväzku mesačne vo výške 467,-  € v súlade so 

zákonom NR SR č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, sa mení a dopĺňa zákonom č. 36/2004 so 

spätnou platnosťou od 01.01.2022. 

 

Výpočet mesačného platu hlavného kontrolóra: 

mesačný plat hlavného kontrolóra sa vypočíta nasledovne: 

 

1211,00 € x 1,54 x rozsah pracovnej doby 25% 

priemerná mesačná mzda zamestnanca 

v nár. hospodárstve za predchádzajúci rok  

1211,00 € x 1,54 = 1864,94 € x 0,25 = 466,24 

Plat mesačne 467,- € 

Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. 

(Poznámka: Plat mesačne v roku 2021 = 437 €) 

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

+ II. bod: Vzdanie sa funkcie poslanca OZ Róberta Nagya 

 

Pán poslanec Róbert Nagy sa vzdal mandátum, my to musíme rešpektovať. Poslal 

oficiálnu výpoveď. Kto bol ďalší na zozname – Noémi Lovász – je potrebné ju osloviť. 

Uvidíme, ako sa situácia vyvinie. Musí byť oficiálne zaradená do funkcie do konca tohto 



volebného obdobia, cca 6 mesiacov. Na nasl. zasadnutie bude pozvaná a zloží prísahu. Ak 

funkciu neprijme, bude nasledujúci v poradí.  

 

Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi sa pripojil k téme, že Róbert Nagy odviedol užitočnú 

prácu v zastupiteľstve. Pani starostka povedala, že výrazne ovplyvnil prácu zastupiteľstva. 

Pani poslankyňa Andrea Jókai tiež poznamenala, že nejakou formou mu treba poďakovať za 

prácu. 

 

5. Prolongácia kontokorentného úveru 

 

Pani starostka informovala OZ, že treba predĺžiť kontokorentný úver. Účet je vždy v 

pluse, pred Veľkou nocou sme išli 1x do mínusu, lebo boli vyplatené výplaty skôr. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Moči podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení  v platnom znení schvaľuje prijatie Municipálneho úveru – Superlinka 

(SL) (ďalej len „úver“)  vo výške 24 000,00 EUR poskytnutého zo strany Prima banka 

Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, 

IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: 

Sa, Vložka číslo: 148/L (ďalej len „banka“) za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej 

zmluve, s možnosťou opakovanej prolongácie zmluvy.      

        

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

6. Prijatie bankovej záruky na výstavbu 10 bj. 

 

Pani starostka informovala OZ, že verejné obstarávanie bolo vypísané, ale sme nedostali 

zatiaľ žiadnu cenovú ponuku. V takom prípade účelovo oslovujeme firmy. Do polovice mája 

máme na to lehotu. Všetky podmienky sú splnené. 

 

Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi sa pripojil k tejto téme, že už bolo rozhodnuté, žiaľ 

ceny sa zvyšovali. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prijatie Bankovej záruky vo výške 450 488,10 EUR od 

Prima banka Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, 

IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu 

v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 148/L (ďalej len „banka“) za podmienok dojednaných 

v príslušnej úverovej zmluve. 



  

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

7. Žiadosti  

 

 Pani starostka informovala OZ, že gynekologická ambulancia je už takmer dokončená, 

Potešenie je na jej strane, že pán doktor si vybral nás, je to jeden z najlepších lekárov v 

tejto oblasti. MUDr. Urban pekne prerobil ambulanciu, vymenené sú aj elektrické 

rozvody a vodovod. Čaká už len na vnútorné zariadenie. Minul na to viac ako 12 000 

€. Starostka navrhuje, aby 2 roky sme upustili od platenia nájomného a réžie 

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

8. Iné  

 

 Zber smetia  – 23.4.2022 sa preložil, plánovali sme znova na 7.5.2022. Očakávame 

všetkých dobrovoľníkov! Pán poslanec Ing. Zsigmond Fülöp reagoval na to, že 

poľovníci majú 8.5.2022 brigádu, na ktorej sa zúčastní väčšina.  

 

 8. mája o 16:00 máme aj Deň matiek v kultúrnom dome. Potom o 19:30 si uctíme 

pamiatku obetí II. svetovej vojny vo dvore ref. kostola. 

 

 Pani starostka informovala OZ, že je schválená dotácia na dom smútku. Trvalo to 2 

roky. Čakáme na návrh zmluvy. 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pripojila k téme zberu smetí, že zo strany ref. cirkvi 

budú čistiť okolie kostola a pri cirkevnom dome Immanuel. Zástupca starostky Ing. 



Tibor Bábi sa pripojil tiež, že gaštanové stromy by sa mali očkovať. Pani starostka 

povedala, že je objednaná injektáž. Polovicu sumy platí obec. 

9.  Diskusia 

 

 Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi informoval OZ, že situácia vo veci so susedkou 

Klárou Bellabás ešte nie je v poriadku. Práca nebola dokončená do konca apríla. Prosí o 

trochu trpezlivosti, kým si murár urobí svoju prácu. Pani starostka sa pripojila k tomu, 

že Ing. Tibor Szabó, vedúci spoločného stavebného úradu začne stavebný dohľad, príde 

na miesto a ako špecialista povie čo môže a nemôže byť spravené a v takom prípade je 

sused povinný ho pustiť na svoj pozemok. 

 

 Pán poslanec František Szalay sa spýtal, čo bude s vrtmi za kultúrnym domom? Dostal 

odpoveď, že pán Ľudovít Tóth sľúbil, že to prídu ešte tento urobiť. Pán poslanec 

František Szalay sa ďalej informoval, či je pravda, že už máme vybratého účinkujúceho   

na Burčiakový festival? Pani starostka mu odpovedala, že áno, termín je rezervovaný na 

3. septembra, vystúpi speváčka Szandi. 

 

 V nájomnom bytovom dome 4 b.j. bolo upchatie potrubia, ktoré bolo vyriešené, bolo 

vyčistené, prevŕtané. 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai povedala, že pri márnici vonku je WC v hroznom stave, 

musí sa s tým niečo začať robiť. Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi sa pripojil k tomu, 

že na jeseň tu bude zorganizované cirkevné stretnutie, preto treba dať WC do 

normálneho stavu, resp. vybudovať nové v budove márnici.  

 

 Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi konštatoval, že stavanie mája prebehlo v poriadku. 

 

 Pán poslanec Ing. Zsigmond Fülöp sa pýtal, že koľko sa ušetrí tepelnými čerpadlami? 

Pani starostka odpovedala, že 30-40 % energie. Ceny ešte nevieme, pretože ceny vlani 

sa výrazne zvýšili. Ďalej informovala OZ, že v škole sa plánuje rekonštrukcia 

vykurovacieho systému vrátane výmeny radiátorov, na čo chceme podať žiadosť 

o dotáciu na havarijný stav z prostriedkov Regionálneho úradu školskej správy Nitra. 

 

 

10. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a štyridsiate prvé zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 



 

    Zapisovateľka:       Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová                  Andrea Jókai                           Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

                   František Szalay 


